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Hij was er nooit geweest.
"Wegens net altijd in de klas
waar ze het jaar voordien al naar
Bokriik waren geweest", klonk
West-Vlaming Kamagurka bij ziin
(recente) eerste keer in het
openluchtmuseum. Het leverde de
cartoonist-kunstenaar in elk
geval genoeg inspiratie op voor
een ùijftal biervilties die Bokrijk
op de Vlaamse kaart moeten
zetten.

Met 'Bokrijk Brandmerkt' (ofte-
wel BKRK) wil de provincie het
domein in een moderner kleedje
steken, vooral door oude am-
bachten te tonen in een heden-
daagse versie. Architect Bart Lens
trekt het project, cartoonist Ka-
magurka voelde zich nu ook gein-

Ravenshout Noord: ln het kader
van de herontwikkeling van het
bedrijventerrein Ravenshout
Noord keurde de gemeenteraad
het masterplan goed. "0mdat de-
len van het gebied aan de Am-
bachtstraat, Steenoven en de Au-
bruggestraat van eigenaar zijn
veranderd, zijn door deze nieuwe
omstandigheden de plannen aan-
gepast", aldus burgemeester De
Vis. "Alles is rationeler ingericht
waardoor het gebied aantrekke-
lijker wordt voor investeerders.
Zo is in het gebied geen pijpenkop
meer voozien waar je moet om-
keren, maarisereen lus meteen-
richtingsverkeer. Door de herin-
richting komen er meer percelen
in het gebied. Verder is er ook een

spireerd om zijn steentje bij te dra-
gen. "We vinden het belangrijk
dat Bokrijk relevant blijft in de
2l ste eeuw. Een plaats met respect
voor de vorige generatieg maar ei-
gentijds en hopelijk zelfs visionair
voor de jongeren van morgen",
noemt gedeputeerde Igor Phil-
tjens het. Na Truienaar Kim Du-
chateau mag nu dan ook Kamag-
urka'zijn' Bokrijk voorstellen op
bierkaartjes die overal op het do-
mein onder jouw pint of colaatje
belanden. "Voorlopig alleen in de
Bokrijkse horeca, ja. Maar we be-
kijken ofer ook elders interesse is.
Of er niet veel bierkaartjes 'ver-
dwijnen'? Vinden we helemaal
niet erg, iedereen magze met ple-
zier mee naar huis nemen."
Een van de meest opvallen-

uitdoofbeleid wat betreft de zo-
nevreemde woningen die er nog
staan." N-VA vroeg zich af waar-
om er nog geen overleg was met
de betrokkenen. Volgens de
Hamse burgemeester is dit nog te
vroeg. "Het gaat hier om een
masterplan dat niet veel juridi-
sche waarde heeft. We gaan er
welvan uitdat hetdefinitieve plan
er ongeveer identiek zullen uit-
zíen, maar we moeten hierop
wachten vooraleer overleg te ple-
ggn."

-Krlstoffelheem: De keuken van
het Kristoffelheem krijgt een
grondige opknapbeurt. "Hiervoor
is 33.000 euro voorzien", zo ver-
telt schepen Patrick Bosmans
(CD&V). "Hetgaatom een opfris-

de beelden van Kamagurka moet
het viltje over het modebewuste
Bokrijk zijn, met een portret van
een authentieke Limburgse boer.
"Ik werd letterlijk gegrepen door
een oude foto die aan een huisje in
Bokrijk hing. Een man met z.õt arte
ribfluwelen broek, een vestje en
zo'n typische pet.Amai, døtventje
is modieus gekleet. Ik vond dat
pure Armani. Als je lang genoeg
dezelfde broek draagt, is die bin-
nen een bepaalde tijd opnieuw
hip. Ik heb willen aantonen dat
Bokrijk niet enkel oud is, maar
vooral inspireert tot het maken
van iets nieuws", besluit Kamag-
urka. lcv¡
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Pachüeöindiging:
De gemeente gaat de rechtmatige
verpachting van landbouwgron-
den optimaliseren. Fractie MG
vroeg om de bespreking van de
pachtbeëindiging te verdagen: "Er
beshat immers geen consensus
over het ontwerp van pachtbeëin-
diging", aldus Jan Schonkeren.
"Hetgaat over dossiers uit hetver-
leden en voor onze tijd. Lossen we
ze nu op of laten we alles op zijn
beloop", vroeg Lode Ceyssens. De
oppositie stemde uiteindelijk in
met de bespreking van vijf dos-
siers inzake pachüeëindi-
ging. Gemeente en OCMW ver-
pachten samen 250 ha landbouw-
grond. "Er is een plan van aanpak
opgesteld om de onrechtmatige
verpachting in kaart te brengen.
Het gaat oue¡ 'l2o/o van de ver-
pachte gronden (27 ha)", opent
Marco Goossens, schepen van
Landbouw. Pachters moeten nu
jaarlüks bewijzen dat ze actief
boeren en de gronden zelf bewer-
ken, anders vervalt de pacht. "En-
kele pachten werden al opgezegd
of worden opgezegdper 11112018
als de betreffende landbouwer
met pensioen gaat. Voor de overi-
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ge gronden waarbij de onrechtma-
tige pachter nog een actieve land-
bouwer is, wordt een dadingsover-
eenkomst opgesteld", duidt
Goossens. De landbouwsector
vraa$ bedrijfszekerheid. "Loop-
baanpacht kan hier een oplossing
zijn", meent Patrick Creemers
(N-VA). 0p één dossier na bereikte
de gemeente in overleg met de be-
trefiende landbouwers een ak-
koord. Voor het openstaande dos-
sier werd een vezoeningsprocedu-
re opgeshrt. N-VA en MG stemden
tegen de pachtbeëindiging.

Parkeerprobleem: De parkeerpro-
blemen in de Scheyvenstraat - de
toegang naar de parkeergarage
was niet 0f moeili¡k toegankelijk -
werd door Jan Schonkeren aange-
kaart(MG); "Auto's parkeren haaks
op de rijbaan. Hetopenbaardomein
fungeert als parkeerruimte. Met
emstige hinder voor andere bewo-
ners." Het probleem komt ter spra-
ke tijdens de verkeerscommissie.
"Voor bouwovertredingen is tegen
de bouwpromotor, na meerdere
aanmaningen om zich in regel te
stellen, een pv opgesteld", aldus
burgemeestêr Ceyssens.

(rdr)

llluruatic: Kamagurla

Een van de bierkaartjes van de hand van Kamagurka. "ledereen
mag ze met plezier mee naar huis nemen", klinkl het. FotoHBVL
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Opknapbeurt uoor Kristoffelheem
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Onrechtmatige uerpacming wordt aangepakt
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0GMW had belegg¡ngen bii failliete 0ptima
..Jaairekening ã115: De gemeente-' lijke rekening over het dienstjaar

2015 sluit meteen gunstig eindre-
sultaat, waardoor er de komende
jaren weer ruimte is voor investe-
ringen, wist burgemeester Mark
Vos. Biide uiþaven onthouden we
vooral de gevoelige stijging van de
Ussenkomst in de werking van de
politiezone Bilzen-Hoeselt-Riemst
en ook het inshppen in de bnnd-
weenone Oost-Limburg. Ook de
kosten van de openbare verlichting
stegen aanzienlijk door de vorig
jaar ingevoerde BïW-verhoging.
Aan de kant van de ontvang$en
vallen de hogere inkomsten op van
het Gemeentefunds en van Lim-
burg.net.

Beleggingen bii Opüma: Raadslid
Dirk Jacobs (N-VA) woeg of de ge-
meente er/of het OCMW belegd
hadden bij de failliete 0ptima-

bank. En inderdaad: niet de ge-
meente maar het OCMW had zo'n
140,000 belegd - oorspronkelijk bij
Ethias, maar na herstructurering
van deze instelling bij de onlangs
failliet verklaarde Optima-bank.
O0MW-voozitter 0nclin haastte
zich om te melden datzijalde nodi-
ge vordering had ingesteld om het
totale bedrag terug te kijgen.

Ouderenwijzer: Raadslid lvo Thys
vroeg naareen stand van zaken van
het project 0uderenwijzeç waarbij
alle 8S-plussers van de gemeente
wegwijs gemaaKworden in het klu-
wen van overhe¡dstegemoeüomin-
gen. O0MW-væzitter Onclin ver-
klaarde dat de seniorenconsulente
inmiddels heel wat huisbezoeken
had afgelegd, waarbij ze diverse
aanvragen om tegemoeü<omingen
rechbtreeks had kunnen begelei-
den. (eva)

sing zodat we voldoen aan de
normen wat betreft hygiëne." Zo
zullen erheelwattafels en rekken
in roestvrij staal komen, er komt
een goed werkende afzuiging,
een vaatwasser, een dichte wand
met diepvriezer en ijskast en
noem maar 0p.

De Klimop: Aan basisschool De
Klimop in de Speelstraat is het
oude directiehuis afgebroken. 0p
deze plaats wordt nu een par-
keerplaats ingericht. Raf Weltens
(N-VA)vroeg of er geen mogelijk-
heid was om ook een fietsenstal-
ling te voozien voor mensen die
hun kind komen afzetten aan de
school. Volgens schepen Ooms
zal dit zeker bekeken worden.
(dlma)

Snelheid: Nadat de jaanekening
2015 wæ besproken, reageerde
Johnny Ceysens (Groen). "Er is
dringend nood aan een nieuw
snelheidsplan. ln de woonsfaten,
buurtwegen en de ruimere
æhoolomgeving zou de maxi-
mumsnelheid slælrb 50 km per
uur mogen bednagen. En wanneer
kom er een cenùumplan? Ließt
36% van de plaabelijke bakkes
en kruideniers is verdwenen en de
vele baanwinkels helpen ons
centum echt niet vooruit", besloot
hij.

Fietspad: Het fiebpadenproject op
de N725 in Meldert sleept al aan
sinds 2008. Schepen van Verkeer
L¡rs \/ân Rode: "Bedoeling is dat er
een dubbel fiebpad komt van
Lummen-centum tot aan de grens
van Tessenderlo. We werken in
fases." Volgens æhepen van
Openbare Werken Mario Vnancken
vorderen de onteigeningen. "We
beginnen met de moeilijlste
gesprekken, die met de huiæige-
naan. We wachten deze onderhan-
delingen af om een bestek op te
maken.p<lu)
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Onteigeningen fietspaden in Meldert vorderen
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